
 
 

 

ZÁPIS č. 2/2024 

Ze 15. zasedání zastupitelstva obce Pňov-Předhradí konaného dne 19.2.2024 

Přítomni: dle presenční listiny 

 

Program zasedání: 

1. Zahájení – doplnění a schválení programu  
2. Určení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení zápisu ze zasedání ze dne 15.1.2024 
4. Rozpočtové opatření č.1 
5. Schválení veřejnoprávní smlouvy s SDH Pňov na podporu činnosti spolku v roce 

2024 
6. Vyhodnocení výběrového řízení a schválení podpisu smlouvy o dílo 
7. Schválení podání žádosti o dotaci na Středočeský kraj 
8. Dotazy a připomínky zastupitelů 
9. Diskuse 

10. Návrh usnesení 
11. Závěr 

 
Systém hlasování: ano-ne-zdržel se, 0-0-0. 
 

K bodu 1. Starostka přivítala přítomné, zasedání bylo řádně svoláno dle Jednacího řádu (dále 

jen JŘ). Je přítomno 7 zastupitelů, zastupitelstvo je schopné usnášení.  

Hlasování: 7-0-0 

 

K bodu 2. Ověřovateli zápisu byli dle čl. VII., odst.5., Jednacího řádu určeni Beneš Milan a 

Zvěřina Jan. 

 

K bodu 3.  Zápis ZO ze dne 15.1.2024 byl ověřovateli ověřen. Protože nebyly podány žádné 

námitky, pokládá se zápis dle článku VII.odst.7 JŘ za schválený. Schválený zápis bude 

zveřejněn na webových stránkách obce do konce týdne. 

Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje zápis ze zasedání ZO ze dne 15.1.2024 bez připomínek. 

 

 

K bodu 4. Starostka seznámila přítomné s  rozpočtovým opatřením č. 1. Plné znění 

rozpočtového opatření je ke stažení na úřední desce. 

Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 1. 
 
 



 
 

 

K bodu 5. Starostka přednesla žádost SDH Pňov a vysvětlila obsah a důvod této 

veřejnoprávní smlouvy. Žádost obsahuje např. příspěvek na opravy budovy, energie, pokrytí 

nákladů na podporu mladých hasičů, nákup techniky, podporu pořádání kulturních akcí pro 

děti a dospělé atd. Celková částka činí 168 900,-Kč. Na konci roku 2024 bude SDH Pňov 

dokládat obci účetní doklady a případné nevyčerpané finance obci vrátí. Dalo se hlasovat. 

Hlasování: 6-0-1 (Salava) 

Usnesení: ZO opravňuje starostku k podpisu veřejnoprávní smlouvy s SDH Pňov. 

 

 
K bodu 6. Starostka shrnula průběh výběrového řízení na parkovací plochy a zpevněné 

plochy na kontejnery vč. oplocení, oprava venkovní vstupní plochy za OÚ. Osloveno bylo Mas 

Podlipansko o.p.s. celkem 6 uchazečů oficiálně datovou schránkou. Nabídku předložil pouze                

1 z oslovených, a to firma TELSIG-servis, spol. s.r.o. Nabídka je ve výši 763 104,25,-Kč. Částka 

kalkulovaná odborným rozpočtářem byla 782 855,38,-Kč. Komise tedy rozhodla o vítězi 

výběrového řízení a protokol byl předložen zastupitelstvu obce k rozhodnutí. Dalo se 

hlasovat. 

Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje jako zhotovitele parkovací plochy a zpevněné plochy na kontejnery 
vč. oplocení, oprava venkovní vstupní plochy za OÚ firmu TELSIG-servis, spol. s.r.o. za 
částku 763 104,25,- Kč vč. DPH. Zároveň opravňuje starostku k podpisu smlouvy o dílo.  

 

 
K bodu 7. Starostka navázala na bod č.6, kde se vyhodnotil zhotovitel díla za OÚ. V tomto 

bodě je nutné schválit podání žádosti o dotaci na Středočeský kraj. Tuto žádost bude obci 

administrovat stejně tak jako výběrové řízení Mas Podlipansko o.p.s. Max. výše dotace činí 

590 000,-Kč. Dalo se hlasovat. 

Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje podání žádosti o dotaci na Středočeský kraj na parkoviště a 
zpevněné plochy vč. oplocení a opravu zádveří za OÚ. 
 
 
K bodu 8. Dotazy zastupitelů:  
Nebyly. 
 
 
K bodu 9. Diskuze:   

Dotaz na dotaci na otopnou soustavu, TČ a FVE na OÚ. 

Před týdnem jsme byli konečně od května, kdy se žádost podávala, vyzváni k doplnění 

některých informací a úpravě energetického auditu a PENB. Během týdne budou informace 

fondu zaslány, a budeme čekat na další kroky. Nicméně se z tohoto jednání fondu dá 

očekávat, že je velká šance dotaci získat. O dalších krocích budeme informovat.  

 



 
 

 

 

Dotaz na dotaci na odpady, jak dopadlo podání a o co je v ní žádáno.  

Dotace byla podána hned po jejím spuštění tedy 31.1.2024 a nyní čekáme na její 

vyhodnocení. Obsahem dotace jsou 3 zpevněné plochy vč. oplocení na kontejnery ve všech 

částech obce, 15ks kontejnerů na plast a papír, 2 ks na sklo, 2ks na olej, dále pak bio 

popelnice 240l do domácnosti na každé číslo popisné, 2 velkoobjemové kontejnery na sběrný 

dvůr a 3 sestavy košů na tříděný odpad. Výše dotace činí 70% z celkových nákladů. O dalším 

průběhu budeme informovat. 

 

Dotaz na chodníky.  

Aktuálně s majiteli nemovitostí řešíme a probíráme projekt chodníků. Prioritou bude 

prosadit stavbu klíčových úseků, nový přechod a přesun přechodu v Předhradí.  V plánu je 

vše letos připravit, zprocesovat, zajistit stavební povolení a v roce 2025 stavět první etapu. 

Další etapy budou připravené a bude je možné realizovat v budoucnu, až budou volné 

finanční prostředky. 

 

Dotaz na obchvat, zda je něco nového. 

V současné chvíli se čeká na zadání geologického posudku, který je nezbytný pro projektovou 

přípravu a další s tím související kroky. Budeme vyvíjet větší tlak na generální ŘSD, potažmo 

Středočeský kraj, aby se stále postupovalo vpřed a bylo možné stavbu podle aktuálního 

plánu v roce 2028 spustit. 

 

Dotaz na neutěšený stav okolí katolického hřbitova.  

Rozblácený terén okolo chodníku na hřbitov také evidujeme, nicméně se jedná o pozemek 

církve. Obec je s církví v jednání. Plánuje se projekt odvodnění zmiňovaného místa, který by 

financovala církev/farníci. Další společný budoucí projekt by se měl týkat parkovacích míst u 

hřbitova. Církev/farníci by zafinancovali parkovací místa od chodníku k polorozpadlé zdi, 

tedy na církevním pozemku a obec by financovala parkoviště od zdi dál, tedy na obecním 

pozemku. Byl by to společný projekt, ale každý by financoval jen tu část parkoviště na svém 

pozemku. Parkoviště by pak mohlo v budoucnu sloužit i pro zatím nevyužívanou část budovy 

obchodu. Obec nechala zpracovat pasport stavby obchodu, protože přístavba nebyla 

zapsaná v katastru nemovitostí. Tento nesoulad byl napraven a je již správně na katastru 

budova zanesena. Byl to jeden z důležitých kroků k tomu, aby se mohlo v budoucnu případně 

zažádat o dotaci a zbytek budovy tak zrekonstruovat. 

 

 

 

 



 
 

 

 
 

K bodu 10. Návrh usnesení byl přijat dle rozhodnutí projednávaných bodů programu.  

       

K bodu 11. Program zasedání byl vyčerpán. Starostka poděkovala všem přítomným za účast 

na ZO a ukončila zasedání v 20:30 hodin. 

 

 

 

 

V Pňově-Předhradí 20.2.2024 

 

 

Zapsala Ing. Jana Bydžovská  ……………………….. 

 

 

 

Ověřili Beneš Milan  …………………         a          Zvěřina Jan  ……………………….. 

    

                   

        …………………………………..                                         ………………………………….. 

                Jan Pavlíček                                            Ing. Jana Bydžovská 

               místostarosta                              starostka 


